

PreNatal Nutrients

NUTRITIONAL SUPPORT FOR PREGNANCY AND LACTATION

FEATURES METAFOLIN® L-5-MTHF

PreNatal Nutrients is a hypoallergenic, highly bioavailable multivitamin and multimineral formula designed specifically for pregnant and lactating women.

- Provides essential vitamins, minerals and nutrients based on scientific recommendations for pregnancy and lactation
- Contains Metafolin® L-5-MTHF, the naturally occurring, universally metabolized form of folate, plus added vitamin D, vitamin K and iron to meet increased requirements during pregnancy
- Helps to reduce the risk of neural tube defects when taken daily at least three months prior to becoming pregnant and during early pregnancy
- Helps to prevent iron deficiency anemia and associated tiredness and fatigue
- Made with high-quality vegan ingredients that are backed by verifiable science



The Research

PreNatal Nutrients provides the vitamins and minerals needed to help support maternal and fetal health, such as selenium, zinc, biotin, niacin, thiamine and riboflavin, in the doses that are consistent with the accepted Health Canada recommendations for pregnant and lactating women. Furthermore, PreNatal Nutrients provides 1 mg Metafolin® 5-MTHF, the naturally occurring, universally metabolized form of folate, for healthy neural and cellular development of the fetal brain and spinal cord. Folate has been shown to help reduce the risk of neural tube defects when taken daily at least three months prior to becoming pregnant and during early pregnancy.^{1,2} This formula is also enhanced with increased vitamin D, from an algae-derived vegan source,³ and vitamin K⁴ for bone health, chromium to provide support for healthy glucose metabolism, and iron to help prevent iron deficiency anemia and associated tiredness and fatigue. Beta-carotene (provitamin A) is also included to help maintain skin and immune function.

REFERENCES:

1. Milunsky A. JAMA. 1989 Nov 24;262(20):2847-52.
2. Prinz-Langenohl R, et al. Br J Pharmacol. 2009 Dec; 158(8): 2014–2021.
3. Hashemipour S, et al. Br J Nutr. 2013 Nov. 14;110(9):1611-6.
4. Shearer MJ, et al. J Nutr. 1996 Apr;126(4 Suppl):1181S-6S.

Formula

Women: Take 2 capsules daily with a meal, a few hours before or after taking other medications or natural health products, or as directed by a healthcare practitioner.

Each capsule contains

Beta-Carotene (from <i>Blakeslea trispora</i>)	2400 mcg
Vitamin C (ascorbic acid/ascorbyl palmitate)	35 mg
Vitamin D ₃ (cholecalciferol)	12.5 mcg (500 IU)
Vitamin E (d-alpha tocopheryl acid succinate)	6 mg AT
Vitamin K ₁	45 mcg
Thiamine (thiamine hydrochloride)	0.8 mg
Riboflavin	0.85 mg
Niacinamide	10 mg
Vitamin B ₆ (pyridoxine hydrochloride)	1.1 mg
Folate (calcium L-5-methyltetrahydrofolate, Metafolin®)	500 mcg
Vitamin B ₁₂ (methylcobalamin)	1.3 mcg
Biotin	150 mcg
Pantothenic Acid (calcium d-pantothenate)	3 mg
Calcium (dicalcium malate, DimaCal™)	100 mg
Iron (iron bisglycinate)	13.5 mg
Iodine (potassium iodide)	75 mcg
Magnesium (magnesium citrate)	40 mg
Zinc (zinc citrate)	7.5 mg
Selenium (selenomethionine)	35 mcg
Copper (copper bisglycinate)	0.5 mg
Manganese (manganese citrate)	1 mg
Chromium (chromium polynicotinate)	60 mcg
Molybdenum (molybdenum bisglycinate) (TRAACS™)	37.5 mcg
Choline (choline bitartrate)	50 mg
Lutein (from <i>Tagetes erecta</i> herb flowering oleoresin)	132 mcg
Lycopene (from <i>Solanum lycopersicum</i> fruit flesh)	66.5 mcg
Zeaxanthin (from <i>Tagetes erecta</i> herb flowering oleoresin)	26.5 mcg

Non-medicinal ingredients: Vegetarian capsule (hypromellose, water).



PreNatal Nutrients	Quantity	Order Code	NPN	UPC
	120	PRN21C-C	80120476	76629802505

Healthy pregnancy and lactation support
with 2 capsules daily

Visit AtriumPro.ca/xxx

PreNatal Nutrients

SOUTIEN NUTRITIONNEL POUR LA GROSSESSE ET L'ALLAITEMENT

CONTIENT LE PRODUIT METAFOLIN^{MD} (L-5-MTHF)



PreNatal Nutrients est une formule hypoallergénique et hautement biodisponible de multivitamines et de multiminéraux qui a été conçue spécifiquement pour les femmes enceintes ou qui allaitent.

- Procure des vitamines, des minéraux et des nutriments essentiels basés sur des recommandations scientifiques qui portent sur la grossesse et l'allaitement
- Contient le produit Metafolin^{MD} (L-5-MTHF), la forme naturelle et universellement métabolisée de folate, plus de la vitamine D, de la vitamine K et du fer pour répondre aux besoins plus importants pendant la grossesse
- Contribue à réduire le risque d'anomalies du tube neural lorsqu'il est pris quotidiennement au moins trois mois avant la grossesse et au début de celle-ci
- Aide à prévenir l'anémie ferriprive et la lassitude et la fatigue qui en découlent
- Fait d'ingrédients végétaliens de haute qualité qui sont soutenus par une science vérifiable



La recherche

PreNatal Nutrients contient les vitamines et les minéraux nécessaires au soutien de la santé de la mère et du fœtus, comme le sélénium, le zinc, la biotine, la niacine, la thiamine et la riboflavine, dans les doses énoncées dans les recommandations de Santé Canada pour les femmes enceintes ou qui allaitent. De plus, PreNatal Nutrients procure 1 mg de Metafolin^{MD} (5-MTHF), la forme naturelle et universellement métabolisée de folate, pour soutenir le développement neuronal et cellulaire du cerveau et de la moelle épinière du fœtus. Il a été démontré que le folate aide à réduire le risque d'anomalies du tube neural lorsqu'il est pris quotidiennement au moins trois mois avant la grossesse et au début de celle-ci.^{1,2} Cette formule contient aussi une plus grande quantité de vitamine D provenant d'une source végétalienne dérivée des algues³, en plus de la vitamine K pour améliorer la santé des os⁴, du chrome pour soutenir le métabolisme du glucose et du fer pour aider à prévenir l'anémie ferriprive et la lassitude et la fatigue qui en découlent. Le bêta-carotène (provitamine A) est aussi inclus pour aider à maintenir la santé de la peau et la fonction immunitaire.

RÉFÉRENCES:

1. Milunsky A. JAMA. 1989 Nov 24;262(20):2847-52.
2. Prinz-Langenohl R, et al. Br J Pharmacol. 2009 Dec; 158(8): 2014-2021.
3. Hashemipour S, et al. Br J Nutr. 2013 Nov 14;110(9):1611-6.
4. Shearer MJ, et al. J Nutr. 1996 Apr;126(4 Suppl):1181S-6S.

Formule

Femmes : Prendre 2 capsules par jour avec un repas, quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments ou produits de santé naturels, ou selon l'avis d'un professionnel de la santé.

Chaque capsule contient

Bêta-carotène (de <i>Blakeslea trispora</i>)	2400 mcg
Vitamine C (acide ascorbique/palmitate d'ascorbyle)	35 mg
Vitamine D ₃ (cholécalférol)	12,5 mcg (500 UI)
Vitamine E (succinate d'acide d-alpha-tocophéryle)	6 mg AT
Vitamine K ₁	45 mcg
Thiamine (chlorhydrate de thiamine)	0,8 mg
Riboflavine	0,85 mg
Niacinamide	10 mg
Vitamine B ₆ (chlorhydrate de pyridoxine)	1,1 mg
Folate (méthyltétrahydrofolate L-5 de calcium, Metafolin ^{MD})	500 mcg
Vitamine B ₁₂ (méthylcobalamine)	1,3 mcg
Biotine	150 mcg
Acide pantothénique (d-pantothénate de calcium)	3 mg
Calcium (malate dicalcique, DimaCa ^{MC})	100 mg
Fer (diglycinate de fer)	13,5 mg
Iode (iodure de potassium)	75 mcg
Magnésium (citrate de magnésium)	40 mg
Zinc (citrate de zinc)	7,5 mg
Sélénium (sélénométhionine)	35 mcg
Cuivre (diglycinate de cuivre)	0,5 mg
Manganèse (citrate de manganèse)	1 mg
Chrome (polynicotinate de chrome)	60 mcg
Molybdène (diglycinate de molybdène) (TRAACS ^{MC})	37,5 mcg
Choline (bitartrate de choline)	50 mg
Lutéine (d'oléorésine de la fleur de <i>Tagetes erecta</i>)	132 mcg
Lycopène (de chair de fruit de <i>Solanum lycopersicum</i>)	66,5 mcg
Zéaxanthine (d'oléorésine de la fleur de <i>Tagetes erecta</i>)	26,5 mcg

Ingrédients non médicinaux : Capsule végétarienne (hypromellose, eau).



PreNatal Nutrients	Quantité	Code	NPN	CUP
	120	PRN21C-C	80120476	76629802505

Soutenir la grossesse et l'allaitement
avec 2 capsules par jour

Visitez AtriumPro.ca/xxx

Certifié Sans Gluten par le sans gluten Organisme de certification, www.gluten.org

DimaCa^{MC} et TRAACS^{MC} sont des marques déposées de Albion Laboratories, Inc. A marque de ChromeMate^{MD} niacine-bondissent le chrome. ChromeMate^{MD} sont une marque de commerce de Lonza ou de ses filiales. Metafolin^{MD} est une marque déposée de Merck KGaA, Darmstadt, Allemagne.

*Visitez PureEncapsulations.ca pour obtenir plus d'information sur la politique relative aux OGM.

Ce produit ne convient pas à tout le monde. Toujours lire et respecter l'étiquette. Pour plus d'informations, contactez-nous.



800.361.0324 | PureEncapsulations.ca

© 2022 Pure Encapsulations, LLC. Tous droits réservés.

pure
encapsulations[®]